
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

Radni – Sesja 

 

 

 

Protokół nr XXII/2020 

 
 

XXII Sesja w dniu 21 lipca 2020  

Obrady rozpoczęto 21 lipca 2020 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:14 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych oraz Burmistrz Paweł Macha, Zastępca Burmistrza 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Zastępca Skarbnika Katarzyna Konopka, Sekretarz Dominik 

Klimanek, Radca prawny Aleksander Żukowski. W sesji wzięli również udział Sołtysi i 

Przewodniczący Zarządów Osiedli oraz kierownicy referatów i dyrektorzy jednostek 

organizacyjnych. 

 

 

Obecni radni: 

1. Marcin Czerniej – on line 

2. Gerard Depta – osobiście 

3. Ernest Drazik – osobiście 

4. Gerard Hanusek – on line 

5. Adrian Juraszek – osobiście 

6. Radosław Kasprzyk – osobiście 

7. Elżbieta Kozłowska – osobiście 

8. Maciej Kriwienok – osobiście 

9. Adrian Lepiarczyk 

10. Grażyna Tokarska 

11. Mariola Wajda – on line 

12. Roman Wilk – on line 

13. Manfred Wrona – on line 



14. Ilona Wróbel – osobiście 

15. Henryk Wrzosok – osobiście 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

Na podstawie podpisów na liście obecności, odnotowanych w systemie elektronicznym 

potwierdzeń obecności oraz po sprawdzeniu listy odczytując nazwiska radnych, gdzie 

wywołany radny potwierdzał obecność słowami „obecny” lub „jestem” – Przewodniczący 

stwierdził obecność 13 radnych, co czyni obrady prawomocnymi. 

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że do zaproponowanego porządku obrad Komisja Budżetu i 

Finansów zgłosiła wniosek o wprowadzenie projektu uchwały dot. określenia kierunku 

dokształcania osoby zajmującej stanowisko Burmistrza. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcia wniosku o wprowadzenie zmian: projekt uchwały dot. określenia kierunku 

dokształcania osoby zajmującej stanowisko Burmistrza..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku po zmianach.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska.  

W wyniku zatwierdzonych zmian porządek obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Kuźni 

Raciborskiej przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu nr XXI z 25.06.2020r. 

4. Informacja Burmistrza z międzysesyjnej działalności. 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Kuźnia Raciborska za 2019 rok. 

5.1 Przedstawienie Raportu 

5.2 Debata nad przedstawionym Raportem 

5.3 Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska za 

2019 rok. 

6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

6.1 Przedstawienie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu. 

6.2 Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej skierowanego do Rady Miejskiej w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

6.3 Przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

6.4 Dyskusja 

6.5 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kuźnia 

Raciborska wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok. 

6.6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia 

Raciborska za 2019 rok. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 



7.1 Zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Kuźnia Raciborska 

7.2 zmian w budżecie gminy na 2020 rok 

7.3 zmiany uchwały nr XV/140/2019 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 19 grudnia 

2019r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

7.4 przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kuźnia Raciborska w 2020 roku". 

7.5 określenia kierunku dokształcania osoby zajmującej stanowisko Burmistrza 

8. Wnioski. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w zakresie spraw bieżących. 

10. Zakończenie obrad. 

 

3. Zatwierdzenie protokołu nr XXI z 25.06.2020r. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu nr XXI z 25.06.2020r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska 

 

4. Informacja Burmistrza z międzysesyjnej działalności. 

Burmistrz przedstawiła informację o podjętych w okresie międzysesyjnej działaniach, 

odbytych spotkaniach. Omówił również plany na najbliższy okres.  

 

 

 



5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Kuźnia Raciborska za 2019 rok. 

Burmistrz poinformował, że nikt z mieszkańców nie zgłosił się do debaty w sprawie raportu, 

co w jego ocenie świadczy o tym, że nic niezrozumiałego, albo czegoś co się mieszkańcom 

nie podoba – dokument nie zawiera. 

 

5.1 Przedstawienie Raportu 

Raport przedstawił Burmistrz Paweł Macha. 

 

5.2 Debata nad przedstawionym Raportem 

nie zgłoszono chętnych do udziału w debacie 

 

5.3 Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska za 

2019 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska za 

2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska 

XXII/179/2020 

 

6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

 

6.1 Przedstawienie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu. 

Opinię RIO przedstawiła Katarzyna Konopka – Zastępca Skarbnika. Uwag ani pytań nie 

wniesiono. 

 



 

 

6.2 Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej skierowanego do Rady Miejskiej w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej przedstawiła Przewodnicząca Komisji – Mariola Wajda. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

6.3 Przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w przedmiotowej sprawie odczytała Katarzyna 

Konopka – Zastępca Skarbnika. 

 

6.4 Dyskusja 

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 

 

6.5 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kuźnia 

Raciborska wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok. 

Projekt uchwały omówiła Katarzyna Konopka – Zastępca Skarbnika. Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kuźnia 

Raciborska wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska 

XXII/180/2020 

 

6.6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia 

Raciborska za 2019 rok. 



Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - Mariola Wajda, przedstawiła projekt uchwały. Pytań 

nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia 

Raciborska za 2019 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska 

XXII/181/2020 

 

W imieniu własnym oraz Rady Miejskiej Przewodniczący złożył Burmistrzowi i Pani 

Skarbnik gratulacje, za które podziękował Burmistrz, włączając w krąg osób, którym 

podziękowania się należą - pracowników urzędu  miejskiego. 

Przewodniczący podziękował również radnym za zaangażowanie w pracę w tym trudnym, 

szczególnym czasie zagrożenia emidemicznego. Zwrócił uwagę na łatwość, z jaką 

przystąpiono do prac na innym poziomie technologicznym 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1 Zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Kuźnia Raciborska 

Projekt uchwały omówiła Katarzyna Konopka – Zastępca Skarbnika. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła  radna Elżbieta Kozłowska. 

Głosowano w sprawie: 

Zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Kuźnia Raciborska - wersja II.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska 

XXII/182/2020 

 

7.2 zmian w budżecie gminy na 2020 rok 

Projekt uchwały omówiła Katarzyna Konopka – Zastępca Skarbnika. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła  radna Elżbieta Kozłowska 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2020 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska 

XXII/183/2020 

 

7.3 zmiany uchwały nr XV/140/2019 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 19 grudnia 

2019r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

Projekt uchwały omówił Wilhelm Rzechonek – Dyrektor ZGKiM. 

O pozytywnej opinii Komisji Budżetu poinformowała radna Elżbieta Kozłowska. 

 



 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XV/140/2019 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 19 grudnia 

2019r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska 

XXII/184/2020 

 

7.4 przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kuźnia Raciborska w 2020 roku". 

Projekt uchwały omówiła Sylwia Brzezicka-Tesarczyk – zastępca Burmistrza.  O pozytywnej 

opinii Komisji Rolnictwa i Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy poinformował 

jej przewodniczący – Gerard Hanusek. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Kuźnia Raciborska w 2020 roku"..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 



Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska 

XXII/185/2020 

 

7.5 określenia kierunku dokształcania osoby zajmującej stanowisko Burmistrza 

Projekt omówił Przewodniczący Rady – Radosław Kasprzyk. Uchwała jest rekomendowana 

przez Komisję Budżetu i Finansów. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia kierunku dokształcania osoby zajmującej stanowisko Burmistrza.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska 

XXII/186/2020 

 

 Ogłoszono przerwę. 

 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

8. Wnioski. 

Jako pierwszy głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że w związku z prowadzonymi na 

terenie osiedla w Kuźni Raciborskiej remontami chodników, prosi o wyrozumiałość w kwestii 

uciążliwości prac. Poinformował również o planowanych do rozpoczęcia w najbliższym 

czasie pracach remontowych i inwestycyjnych. 

Burmistrz dodał również, że po wczorajszym spotkaniu z przedstawicielem klubu Górnik 

Zabrze pojawiła się możliwość uruchomienia akademii dla dzieci w Kuźni Raciborskiej. 

 

 



 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w zakresie spraw bieżących. 

Przewodniczący poinformował, że wszystkie bieżące sprawy i korespondencja jest 

przedkładana radnym na bieżąco i jest załączona do porządku obrad. 

Następnie złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

9.1 Wniosek w sprawie zmiany w porządku obrad sesji, polegającej na wprowadzeniu pod 

obrady projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Przewodniczącego 

Rady Miejskiej 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie zmiany w porządku obrad sesji, polegającej na wprowadzeniu pod obrady 

projeku uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Przewodniczącego Rady 

Miejskiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Mariola Wajda, Manfred Wrona, Ilona 

Wróbel, Henryk Wrzosok 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Wilk 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska 

 

9.2 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Przewodniczącego 

Rady Miejskiej 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Przewodniczącego Rady 

Miejskiej.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Mariola Wajda, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk 

Wrzosok 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Radosław Kasprzyk, Roman Wilk 

NIEOBECNI (2) 

Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska 

XXII/187/2020 

Od tego momentu obrady prowadził Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej – 

Gerard Depta. 

 

10. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący podziękował wszystkim z 

udział i zamknął XXII sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

 

  

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej 

 

                                                                               Gerard Depta 

 

 

  

 

Przygotował(a): Ilona Burgieł 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


